
Møte i Grendautvalet  16 mars 2017 
 
Fremmøtte : Lill Eva Dale, Per Sandvik, Eirik Nesheim, Liv Vatnedal, Jone 
Døvik, og Wenche Torstveit 
 
 
-Gjennomgong av referat frå årsmøte i november 2016: 
 
-Reguleringsplan Knapphusfeltet, Jone har fått tak i kart og plan av planane. 
 
-Forlengelse av 60 –sona ved Røyrvik, me avventar og ser det an og sender 
ein purring på det seinare. 
 
- Forlenging av 60 – grensa frå Knapphus til Røyrvik, brevet me sende fekk 
avslag. Grendeutvalet vil purra på det igjen om eit par månader, sidan del 2 
av utbygginga snart skal byrje. 
 
-Lys på sykkel og gangvegen i Øvre Vats fram til Aurdal, Jone har sendt brev 
til Vegvesenet og fått svar. Prosjektet er lagt inn i NTP. Jone holder dette 
varmt og fylgjer dette opp vidare. 
 
-Sykkel og gangveg frå Knapphus til Kårhus, Liv sender en ny mail til 
Bergsvåg ang dette. 
 
-Mottatt blomsterpengar 3000 kr frå Vindafjord kommune som skal vera til 
blomster i nærområde ,og desse tildeler Grendautvalet i år til sjukeheimen. 
Liv sender mail. 
 
- Det har blitt bevilga penger fra statlig hold til innsamling  av 
plast/opprydning. Send link til Båtforeningen ved Håkon Børre ang å søke 
om midler til dette og arrangere ein oppsamlingsaksjon/opprydning i 
Vatsfjorden. Eirik finner link og sender til Båtforeningen. 
 
Neste møte 4 mai 2017 kl 19 
 
 
 


